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1.) Boardy 

- dovezeno 5 ks z Itálie pro ZŠ Košetice za cenu 1200 Kč/ks vč. kamenů a strikerů 

- odvoz předběžně 23. 9. – Michal a Tomáš – spojení s představením hry (PHM na náklady CCA) 

- nové boardy Absolutcarrom – pouze náhradou jako dosud 

2.) Veřejné hraní 

- až bude otevřena hospoda – říjen, předběžně 3.10.? 

3.) PCL 

- Dominik a Kamil nedohrají a vyškrtávají se z tabulky 

- místo zůstává 

- možnost mimořádného hraní 3.10. nebo 17.10. 

4.) Vyúčtování 

- Jozef Mayer proplatil cestu na Worldcup = +1000Eur 

- 3 nové boardy Absolutcarrom – placeno v hotovosti = -735Eur 

- Honza v hotovosti u sebe = +100Eur 

- Honza má dát do pokladny celkem 365Eur 

5.) WEB 

- Šéfík zprovozní stránky EC v Praze 

- je třeba udělat pořádek v e-mailech – přehled + obecné přesměrovat pouze na Radu CCA 

6.) Turnaje 

Darmstadt – přišla pozvánka na turnaj do Německa 28. 9. – Tomáš rozešle info 

Druhý turnaj v Letohradu 

- juniorský turnaj proběhne možná bez zástupců CCA a systém by byl s Šéfíkem na telefonu, tato 
možnost je ještě otevřena 

- boardy – Honza domluví s Tlegym, co je schopný dát dohromady 

- je třeba dát vědět do Pelhřimova – Tlegy/Honza pošlou pozvánku Rosťovi 

- Michal připomene turnaj v Košeticích 



- už je na webu přihlašovací formulář 

Pražský turnaj 

- 16. 11. – je třeba vymyslet něco na téma k 30. výročí revoluce 

- opět na HTF 

- Gunter – potvrdil příjezd, bude řešit systém 

- je třeba zjistit kapacity pro případnou možnost nabídky přespání u hráčů doma 

- Michal vytvoří FB událost, Tomáš vytvoří přihlašovací formulář a Honza následně rozešle pozvánku 

do světa 

- Honza před turnajem rozešle TZ 

- Franta uvaří pivo, ale nejspíš by bylo v sudu až do hospody po turnaji 

7.) VH 

- uskuteční se v pátek 4. 10. v Letohradu 

- tentokrát se jedná o volební VH – informaci rozešle Tomáš 

- Honza domluví s Tlegym místo pro cca 10 lidí (Zámek/Sauna?) 

8.) MČR 

- drobné úpravy v pravidlech 

- vypouští se „počet výher“ z rozhodujících kritérií 

- po turnaji se z pořadí vyjmou cizinci a následně se rozdělí body 

- body 100 – 1 se zaokrouhlením na 1 desetinné místo 

9.) ECC report 

- Nazrulovi skončilo funkční období - nová prezidentka ECC je Elisa 

- po 2 letech proběhly volby vedení ECC - Honza je pokladníkem v jeho třetím a posledním volebním 

období 

- následující EC - 2020 Polsko, 2021 Anglie, 2022 Srbsko 

- nový poplatek za používání systému SoL - řešila se spoluúčast zemí, které jej používají 

- zatím to bere ECC na sebe za všechny členské státy - 300Euro/rok 

- byl zamítnut návrh Jakuba, aby se mohli zúčastňovat také cizinci, kteří sice nemají trvalý pobyt 

(dosavadní podmínka), ale nějakou dobu bydlí, pracují nebo studují v dané zemi 

- Paulina oznámila novinku pro EC 2020 v Polsku - chtějí vložit samostatný turnaj - ME juniorů 

10.) Juniorské ME 

- protože v ČR jsme známí tím, že nějakým způsobem s juniory pracujeme, byli jsme samozřejmě 

požádáni, abychom přivezli minimálně 1 reprezentanta 



- CCA by určitě mohla podpořit např. vítěze MČRj, stejně jako v dospělé kategorii zaplacením 

startovného, o dalších možnostech se ještě bude jednat 

- týkalo by se to turnaje v Pelhřimově - je třeba to oznámit už v Letohradu 

- podpora účasti je dále otevřená - je tu možnost například podpory ze škol, kdy každá škola může 

vyslat svého zástupce nezávisle na výsledku MČRj 

11.) Indický klub 

- bylo by dobré obnovit snahu o větší zapojení indické komunity v ČR do carromu 

- Honza probere s Neelem 

- možná spolupráce s ambasádou? např. kontakty, prostor, zapůjčení boardů, možnost zorganizovat 

turnaj apod. 

- CCA by byla v roli zprostředkovatele 

- Indové s opravdu velkým zájmem by pak mohli jezdit na naše turnaje a ti nejvážnější by se mohli 

začlenit také do PCL apod. 

 


